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Přítomni: prezenční listina 

 

Omluveni: prezenční listina  

 

Hosté:  prezenční listina  

 

Schůzi zahájil předseda výboru J. Bauer. Připomněl, že schůze byla svolána na základě 

usnesení č. 9, přijatého na 2. schůzi výboru dne 10. srpna t. r. Konstatoval, že pozvánky byly 

všem včas rozeslány a návrh pořadu mají poslanci k dispozici. V následném hlasování všichni 

přítomní navržený pořad schválili /hlasování 8-0-0 je zachyceno v příloze/. 

 

Schválený návrh pořadu 
1. Výběr z  aktů a dokumentů EU zaslaných vládou Poslanecké sněmovně 

prostřednictvím výboru pro evropské záležitosti v období 24. května – 29. srpna 2010 

– doprojednání 

Výběr z  aktů a dokumentů EU zaslaných vládou Poslanecké sněmovně 

prostřednictvím výboru pro evropské záležitosti v období 30. srpna – 3. října 2010 

2. Návrh směrnice Rady, kterou se mění směrnice 2006/112/ES o společném systému 

daně z přidané hodnoty, pokud jde o trvání povinnosti dodržovat minimální základní 

sazbu /kód dokumentu 11582/10, KOM(2010) 331 v konečném znění/ 

3. Navrhovaná evropská opatření ve finančním sektoru a na makroekonomické úrovni 

– finanční dohled 

– bankovní daň 

– evropský semestr a koordinace hospodářských politik 

4. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady .../.../EU o systémech pojištění vkladů 

[přepracované znění] /kód dokumentu 12386/10, KOM(2010) 368 v konečném znění/ 

5. Sdělení Komise Evropskému parlamentu, Radě, Evropskému hospodářskému  

a sociálnímu výboru a Evropské centrální bance – Fondy pro řešení problémů bank 

/kód dokumentu 10394/10, KOM(2010) 254 v konečném znění/ 

6. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách vstupu a pobytu 

státních příslušníků třetích zemí za účelem sezónního zaměstnání /kód dokumentu 

12208/10, KOM(2010) 379 v konečném znění/ 

7. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách vstupu a pobytu 

státních příslušníků třetích zemí na základě převedení v rámci společnosti /kód 

dokumentu 12211/10, KOM(2010) 378 v konečném znění/ 

8. Zřízení podvýborů  

9. Dokumenty SZBP 

10. Sdělení předsedy 

11. Různé 

 

1. Výběr z  aktů a dokumentů EU zaslaných vládou Poslanecké sněmovně 

prostřednictvím výboru pro evropské záležitosti v období 24. května – 29. srpna 

2010 – doprojednání 

Výběr z  aktů a dokumentů EU zaslaných vládou Poslanecké sněmovně 

prostřednictvím výboru pro evropské záležitosti v období 30. srpna – 3. října 

2010 

 

Př. J. Bauer konstatoval, že nejprve bude rozhodnuto o dokumentech, které si poslanci na 

minulé schůzi vybrali k předběžnému posouzení z tabulky vztahující se k období  

24. května – 29. srpna 2010 – doprojednání /v příloze/.  
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Poslankyně a poslanci se rozhodli projednat během nadcházejících schůzí výboru 

následující dokumenty a určili k  nim uvedené zpravodaje: 10865/10 – posl. V. Paggio, 11961/10 

– posl. I. Weberová, 12564/10 – mpř. J. Suchá. Dokument 10394/10, jehož zpravodajem je mpř. 

F. Novosad, projedná výbor již na dnešní schůzi. 

Na základě návrhu poslance V. Paggia se výbor rozhodl postoupit dokument 10865/10 

k projednání ústavně právnímu výboru, výboru pro zdravotnictví, výboru pro obranu  

a bezpečnost a hospodářskému výboru. Dokument 11961/10 postupuje výbor na doporučení 

posl. I. Weberové k projednání ústavně právnímu výboru. 

Zbývající dokumenty byly výborem vzaty na vědomí. Poslanci přijali příslušné usnesení 

/usn. č. 15, hlasování 8-0-0 je zachyceno v příloze/. 

Z další tabulky dokumentů, které VEZ obdržel v období 30. srpna – 3. října 2010  

/v příloze/ se členové výboru rozhodli během příštích schůzí projednat tyto dokumenty a určili 

k nim uvedené zpravodaje: 13789/10 a 13872/10 – posl. J. Zemánek, 13840/10 a 13917/10 – př. 

J. Bauer. Zbývající dokumenty byly výborem vzaty na vědomí. Poslanci přijali příslušné 

usnesení /usn. č. 16, hlasování 8-0-0 je zachyceno v příloze/. 

 

 Protože př. J. Bauer je zpravodajem následujícího bodu, převzal vedení schůze na 

dobu jeho projednávání mpř. F. Novosad.  

 

2. Návrh směrnice Rady, kterou se mění směrnice 2006/112/ES o společném systému 

daně z přidané hodnoty, pokud jde o trvání povinnosti dodržovat minimální 

základní sazbu /kód dokumentu 11582/10, KOM(2010) 331 v konečném znění/ 

 

 K projednávání tohoto dokumentu se VEZ rozhodl usnesením č. 13 na své 3. schůzi 

konané dne 2. září 2010. Prostřednictvím e-mailu byl poslancům rozeslán text dokumentu, 

rámcová pozice vlády /v příloze/ a návrh stanoviska vypracovaný ve spolupráci s  Parlamentním 

institutem. 

 Dokument představil ve smyslu rámcové pozice /v příloze/ 1. náměstek ministra 

financí RNDr. Ladislav Minčič, CSc., MBA. Uvedl, že tento návrh prodlužuje platnost 

opatření o minimální sazbě DPH ve výši 15 % na období od 1. 1. 2011 do 31. 12. 2015. 

 Zpravodaj J. Bauer sdělil, že vzhledem k velkému zadlužování veřejných financí 

probíhá v současné době v ČR diskuse o výši DPH. Souhlasí s návrhem prodloužit lhůtu pro 

stanovení minimální sazby DPH. Konstatoval, že návrh je v souladu s principem subsidiarity. 

 V rámci rozpravy se dotázal posl. T. Chalupa, jaké je při současné shodě členských 

států riziko, že by některý členský stát snížil DPH pod 15 % za předpokladu neexistence 

takové směrnice. 

 1. nám. L. Minčič odpověděl, že existují obavy, že by se i tato nejvíce harmonizovaná 

daň mohla stát důvodem pro nekalou hospodářskou soutěž. V případě jejího snížení pod 

stanovenou minimální sazbu by bylo na území daného státu realizováno více obchodů, než v 

ostatních. Konstatoval, že trendem EU je sblížit sazby DPH, případně zavést pouze jednu 

sazbu. 

 Zpravodaj J. Bauer uvedl, že bez komparativních výhod by se méně vyspělé země 

nemohly dostat na úroveň vyspělých států. 

Zpravodaj navrhl závěr stanoviska, kterým výbor pro evropské záležitosti 1. bere na 

vědomí Návrh směrnice Rady, kterou se mění směrnice 2006/112/ES o společném systému 

daně z přidané hodnoty, pokud jde o trvání povinnosti dodržovat minimální základní sazbu  

a  schvaluje pozici vlády ČR ze dne 12. července 2010 k tomuto návrhu a 2. usnáší se 

postoupit dokument spolu se svým usnesením a rámcovou pozicí vlády ČR k informaci 

rozpočtovému výboru. Poslanci se závěrem souhlasili /hlasování 8-0-0/, poté přijali závěrečné 

usnesení /usn. č. 17, hlasování 8-0-0 je zachyceno v příloze/. 
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3. Navrhovaná evropská opatření ve finančním sektoru a na makroekonomické 

úrovni 

– finanční dohled 

– bankovní daň 

– evropský semestr a koordinace hospodářských politik 

 

Problematiku finančního dohledu představila náměstkyně ministra financí Mgr. Klára 

Król. Informovala, že nařízení inovující finanční dohled nad bankovním sektorem již byla 

schválena Evropskou radou. Vznikají tak 4 instituce – Evropský výbor pro systémová rizika, 

který bude zastávat roli strážce finanční stability na makroekonomické úrovni. Další tři – 

Evropský orgán pro bankovnictví, Evropský orgán pro pojišťovnictví a Evropský orgán pro 

cenné papíry a trhy – budou vykonávat dohled na mikroekonomické úrovni. Mají za úkol 

zharmonizovat procesní pravidla dohledu v rámci EU. Pro tyto instituce byly vytvořeny 

schránky, které mají zatím pouze obecné pravomoci.  

Nám. K. Król uvedla, že ČR uplatňovala v průběhu procesu vyjednávání těchto 

nařízení silné výhrady. Nakonec podpořila finální rozhodnutí. 

Posl. I. Weberová se zeptala, jestli už jsou známé procedurální postupy, kterými se 

budou vzniklé agentury řídit. 

Ředitel Sekce regulace a analýz finančního trhu ČNB Ing. Pavel Hollmann odpověděl, 

že byly vytvořeny schránky agentur, které zatím nemají finanční zodpovědnost jako národní 

autority. Pravomoci jim budou teprve přiděleny. 

Výkonný ředitel České bankovní asociace Ing. Josef Tauber konstatoval, že banky se 

v současnosti nacházejí v určité nejistotě. Finanční regulace je třeba, ale ne neúměrně silná. 

Mohlo by dojít k určitému znejistění konkurence vůči bankám mimo EU i vůči ostatním 

sektorům v ekonomice. Došlo by také k poklesu výnosnosti kapitálu.  

Uvedl, že České republiky se sice otřesy finanční krize bezprostředně nedotkly, je 

však potřeba sledovat vazby na ostatní banky. 

Př. J. Bauer vyjádřil názor, že by pro výbor bylo přínosné setkávat se i v budoucnu  

u takto stěžejních témat v širší míře se zástupci ministerstev a ostatními odborníky. Výbor tak 

bude moci případně lépe ovlivňovat příslušné pozice a postoje. 

 

K problematice bankovní daně nám. Klára Król uvedla, že některé členské státy EU 

zavedly tzv. bankovní daně (bankovní poplatky), které jsou odvodem bank do státních 

rozpočtů jako kompenzace za finanční injekce poskytnuté bankám jednotlivými státy. ČR je 

proti tomuto opatření, protože nemusela finančně sanovat žádnou banku. Vyjednala si proto 

výjimku v zavedení tohoto poplatku. Otázkou zůstává její právní závaznost. 

 Ředitel P. Hollmann doplnil důvody, proč je ČR proti zavádění bankovního poplatku: 

bankovní sektor bude zatížen dalším poplatkem, tím se sníží možnost poskytovat úvěry  

a zdraží se služby bank. Existuje zde také nebezpečí dvojího zdanění. 

 Př. J. Bauer konstatoval, že VEZ  bude tuto problematiku nadále sledovat. 

 Ředitel J. Tauber uvedl, že Bankovní asociace má obavy z  kumulace některých 

opatření. Akcionáři také podle jeho názoru nebudou ochotni slevit z výnosnosti svých aktiv,  

a to povede ke zvýšení poplatků za bankovní služby. 

 Př. J. Bauera zajímalo, jak se projevilo zavedení tohoto poplatku v příslušných státech. 

 Nám. K. Król objasnila, že tyto poplatky jsou zavedeny nově a nejsou vysoké. Např. 

ve Velké Británii a Francii jde podle jejího názoru o politický tah. 

 Mpř. F. Novosad podpořil návrh, aby se VEZ touto problematikou v budoucnu ještě 

zabýval. 
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 Poslední téma evropský semestr představil náměstek ministra financí Ing. Tomáš 

Zídek. Vysvětlil, že se jedná o šestiměsíční období, během něhož budou každý rok 

analyzovány rozpočtové a strukturální politiky členských států s cílem odhalit nesrovnalosti. 

 Ředitel P. Hollmann uvedl, že je velmi důležité, aby členské státy dodávaly kvalitní 

data, aby se neopakovala situace Řecka, které EU neposkytovalo adekvátní data. 

 Nám. T. Zídek informoval, že je připravován program harmonizace konvergenčního 

programu. Doporučil VEZ, aby se k této problematice později také vyjádřil. 

 

 Protože př. J. Bauer je zpravodajem následujícího bodu, převzal vedení schůze na 

dobu jeho projednávání mpř. F. Novosad.  

 

4. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady .../.../EU o systémech pojištění 

vkladů [přepracované znění] /kód dokumentu 12386/10, KOM(2010) 368 

v konečném znění/ 

 

K projednávání tohoto dokumentu se VEZ formálně rozhodl na 3. schůzi konané dne 

2. září 2010 usnesením č. 13. Prostřednictvím e-mailu byl poslancům rozeslán text 

dokumentu, rámcová pozice vlády /v příloze/ a návrh stanoviska vypracovaný ve spolupráci 

s Parlamentním institutem. 

Náměstkyně ministra financí Mgr. Klára Król uvedla dokument v souladu s rámcovou 

pozicí /v příloze/. Sdělila, že se jedná o opatření přijaté v souvislosti s ekonomickou krizí, 

které předpokládá řadu významných změn v oblasti pojištění vkladů u úvěrových institucí 

s cílem posílení důvěry spotřebitelů. Důležitou součástí návrhu je zkrácení lhůty pro výplatu 

náhrad ze současných 30 na 7 dní. Podle Ministerstva financí ČR nelze tuto lhůtu dodržet, 

proto k návrhu podalo několik výhrad. 

Zpravodaj J. Bauer sdělil, že návrh je reakcí na ekonomickou krizi. Podle jeho názoru 

je potřeba nastavit podmínky vhodné pro české banky. Souhlasí s  postojem Ministerstva 

financí ČR a jeho výhradami k návrhu.  

Ředitel J. Tauber vyjádřil názor České bankovní asociace, že zkrácená lhůta výplaty 

náhrad na 7 kalendářních dnů je nereálná a velmi riziková. 

Zpravodaj J. Bauer navrhl závěr stanoviska, kterým výbor pro evropské záležitosti  

1. bere na vědomí Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady o systémech pojištění 

vkladů (přepracované znění) a schvaluje rámcovou pozici vlády ČR ze dne 6. srpna 2010 

k tomuto  návrhu; 2. žádá vládu,  aby ho informovala o dalším průběhu projednávání tohoto 

dokumentu v orgánech Rady a 3. usnáší se postoupit dokument spolu se svým usnesením  

a rámcovou pozicí vlády ČR k informaci rozpočtovému výboru. Poslanci se závěrem 

souhlasili /hlasování 7-0-0/, poté přijali závěrečné usnesení /usn. č. 18, hlasování 7-0-0 je 

zachyceno v příloze/. 

 

5. Sdělení Komise Evropskému parlamentu, Radě, Evropskému hospodářskému  

a sociálnímu výboru a Evropské centrální bance – Fondy pro řešení problémů 

bank /kód dokumentu 10394/10, KOM(2010) 254 v konečném znění/ 

 

 K projednávání tohoto dokumentu se VEZ rozhodl na dnešní schůzi usnesením č. 15. 

Prostřednictvím e-mailu byl poslancům rozeslán text dokumentu, rámcová pozice vlády  

/v příloze/ a návrh stanoviska vypracovaný ve spolupráci s Parlamentním institutem. 

 Dokument představila ve smyslu rámcové pozice /v příloze/ náměstkyně ministra 

financí Mgr. Klára Król. Uvedla, že byla zahájena diskuse o koncepci tohoto nelegislativního 

návrhu. Fondy pro řešení problémů bank by měly vznikat nejprve na úrovni jednotlivých 
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států, ve druhé fázi potom na úrovni evropské. ČR nehodlá toto opatření zavést a žádá  

o výjimku. 

Zpravodaj F. Novosad uvedl, že prostředky z těchto fondů by měly sloužit k tomu, aby 

v budoucnu úpadky bank nebyly řešeny z veřejných prostředků a nenarušovaly stabilitu 

finančního systému. 

Posl. I. Weberovou v rámci rozpravy zajímalo, jaká je souvislost mezi zavedením 

bankovní daně se založením Fondu pro řešení problémů bank. 

 Nám. K. Król odpověděla, že se jedná o kumulativní opatření, daň bude odváděna do 

státních rozpočtů a bankovní poplatek do Fondu pro řešení problémů bank. 

Ředitel P. Hollmann uvedl, že budoucnost tohoto fondu je nejistá, není jasné, jak bude 

fond velký a jak budou prostředky použity. Podle jeho názoru je nejdůležitější prevence, tzn. 

tzv. kapitálová přiměřenost. 

Nám. T. Zídek upřesnil, že jednotlivé vlády přijímaly v důsledku krize nekonzistentní 

opatření, nyní se tedy jedná o zavedení určitého systému opatření pro případ krize bankovního 

sektoru v rámci EU. 

Ředitel P. Hollmann uvedl, že předmětem záchranného systému by měla být pomoc 

velkým nadnárodním bankovním institucím. 

Př. J. Bauer sdělil, že VEZ se ztotožňuje s názorem Ministerstva financí ČR 

nezakládat další záchranné fondy bankovního systému. 

Zpravodaj F. Novosad navrhl závěr stanoviska, kterým výbor pro evropské záležitosti 

1. bere na vědomí dělení Komise – Fondy pro řešení problémů bank; 2. podporuje pozici 

vlády ke sdělení Komise – Fondy pro řešení problémů bank; 3. žádá vládu,  aby ho 

informovala o dalším průběhu jednání o harmonizované síti fondů pro řešení problémů bank  

a jejich financování v orgánech Rady a usnáší se postoupit dokument spolu se svým 

usnesením a rámcovou pozicí vlády ČR k informaci rozpočtovému výboru. Poslanci se 

závěrem souhlasili /hlasování 7-0-1/, poté přijali závěrečné usnesení /usn. č. 19, hlasování  

7-0-1 je zachyceno v příloze/. 

 

6. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách vstupu a pobytu 

státních příslušníků třetích zemí za účelem sezónního zaměstnání /kód 

dokumentu 12208/10, KOM(2010) 379 v konečném znění/ 

 

K projednávání tohoto dokumentu se VEZ formálně rozhodl na své 3. schůzi konané 

dne 2. září 2010 usnesením č. 13. Prostřednictvím e-mailu byl poslancům rozeslán text 

dokumentu, rámcová pozice vlády /v příloze/ a návrh stanoviska vypracovaný ve spolupráci 

s Parlamentním institutem. 

V souladu s rámcovou pozicí /v příloze/ uvedli tento dokument 1. náměstek ministra 

vnitra Ing. Jaroslav Salivar a ředitel odboru EU a mezinárodní spolupráce Ministerstva práce  

a sociálních věcí JUDr. Miroslav Fuchs. 

1. nám. J. Salivar uvedl, že účelem návrhu je zavést zvláštní postup pro vstup a pobyt 

cizích státních příslušníků jako sezónních pracovníků na území EU. Podle názoru ČR není 

tato právní úprava nutná, protože každý členský stát EU má jiné potřeby zaměstnávat sezónní 

pracovníky. 

Zpravodajka J. Suchá doplnila, že směrnice uvádí také jednotlivé pojmy týkající se 

této problematiky. 

Ředitel M. Fuchs uvedl, že v současné době je v ČR registrováno 84 sezónních 

pracovníků. 

Zpravodajku J. Suchou zajímalo, jestli existuje v ČR tak složitý systém, nebo není  

o sezónní práci zájem. 
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 Ředitel M. Fuchs odpověděl, že proces povolování krátkodobé práce u nás je složitý  

a zároveň poptávka po sezónních pracích je velmi malá. 

Posl. I. Weberová se zeptala, jestli existuje přehled o počtu nelegálních pracovníků. 

1. nám. J. Salivar uvedl, že náš trh práce není založen na sezónní práci jako např. 

v Itálii. Sdělil, že informace o nelegálních pracovnících jsou předmětem jiné právní úpravy  

a tématem na dlouhou diskusi. 

Zpravodajka J. Suchá poté navrhla závěr stanoviska, kterým výbor pro evropské 

záležitosti 1. po projednání Návrhu směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách 

vstupu a pobytu státních příslušníků třetích zemí za účelem sezónního zaměstnání   

a s přihlédnutím k problematice, kterou tento zamýšlí upravit, došel k názoru, že  

z pohledu České republiky tento návrh není v souladu se zásadou subsidiarity z toho 

důvodu, že situace pracovníků ze třetích zemí, kteří mají v úmyslu skutečně sezónně pracovat 

v České republice, je řešitelná již podle existující legislativy. Navíc při srovnání odlišností 

využívaných forem sezónních či jinak časově omezených prací v rámci Unie je výbor 

přesvědčen, že návrh postrádá přidanou hodnotu a 2. s odkazem na výše uvedené argumenty 

zaujímá k návrhu směrnice odůvodněné stanovisko v souladu s čl. 6 Protokolu č. 2 

Lisabonské smlouvy a to postupuje předsedům Evropského parlamentu, Rady a Komise.  

Poslanci se závěrem souhlasili /hlasování 6-0-0/, poté přijali závěrečné usnesení /usn. č. 20, 

hlasování 6-0-0 je zachyceno v příloze/. 

 

7. Návrh směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách vstupu a pobytu 

státních příslušníků třetích zemí na základě převedení v rámci společnosti /kód 

dokumentu 12211/10, KOM(2010) 378 v konečném znění/ 

 

 K projednávání tohoto dokumentu se VEZ rozhodl usnesením č. 13 na své 3. schůzi 

konané dne 2. září 2010. Prostřednictvím e-mailu byl poslancům rozeslán text dokumentu, 

rámcová pozice vlády /v příloze/ a návrh stanoviska vypracovaný ve spolupráci s  Parlamentním 

institutem. 

 Dokument představil ve smyslu rámcové pozice /v příloze/ 1. náměstek ministra vnitra 

Ing. Jaroslav Salivar a ředitel odboru EU a mezinárodní spolupráce Ministerstva práce  

a sociálních věcí JUDr. Miroslav Fuchs. 

1. nám. J. Salivar uvedl, že cílem návrhu je usnadnit nadnárodním společnostem 

dočasné převedení kvalifikovaných pracovníků ze třetích zemí ze společnosti se sídlem mimo 

EU do poboček na území EU a také v rámci zemí EU. 

Ředitel M. Fuchs doplnil, že návrh je v  prvním čtení pracovní skupiny, kdy je třeba 

objasnit jednotlivé pojmy. Uvedl, že ČR má uzavřené bilaterální smlouvy s některými státy, 

jako např. s USA a Japonskem, které k nám převádějí svoje pracovníky. Těmito smlouvami je 

zabráněno dvojímu pojištění. 

Zpravodajka J. Suchá uvedla, že pojem specialista je v dokumentu vyjádřen velmi 

vágně a nepřesně. 

Protože se žádný poslanec nepřihlásil do rozpravy, navrhla zpravodajka závěr 

stanoviska, kterým výbor pro evropské záležitosti 1. schvaluje rámcovou pozici vlády  

k Návrhu směrnice Evropského parlamentu a Rady o podmínkách vstupu a pobytu státních 

příslušníků třetích zemí na základě převedení v rámci společnosti a 2. žádá vládu, aby ho 

informovala o dalším průběhu projednávání tohoto dokumentu v orgánech Rady. Poslanci se 

závěrem souhlasili /hlasování 6-0-0/, poté přijali závěrečné usnesení /usn. č. 21, hlasování  

6-0-0 je zachyceno v příloze/. 
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8. Zřízení podvýborů  

 

Př. J. Bauer otevřel otázku podvýborů. Informoval, že organizační výbor svým 

usnesením č. 14 doporučil Poslanecké sněmovně, aby pro současné volební období stanovila 

maximální počet zřizovaných podvýborů na 51 a zároveň aby požádala jednotlivé výbory  

o minimalizaci počtu nově placených funkcionářů. Př. J. Bauer doporučil, aby VEZ zřídil dva 

podvýbory – podvýbor pro regionální a přeshraniční spolupráci a podvýbor pro evropské fondy. 

Navrhnul maximální počet členů jednotlivých podvýborů na 9, z toho minimálně polovina jejich 

členů budou zároveň členové VEZ. Poslanci návrh předsedy schválili /usn. č. 22, hlasování  

6-0-0 je zachyceno v příloze/.  

 

9. Dokumenty SZBP 

 

Př. J. Bauer sdělil poslancům, že ve svých materiálech naleznou přehled dokumentů 

Společné zahraniční a bezpečnostní politiky EU zpracovaný Parlamentním institutem za 

měsíc září /v příloze/. Požádal poslance, aby si dokumenty pročetli a v  případě zájmu  

o některé z  témat se obrátili na sekretariát VEZ. 

 

10. Sdělení předsedy 

 

Př. J. Bauer informoval, že organizační výbor schválil cestu VEZ na COSAC, který se 

koná ve dnech 24. – 26. října v Bruselu.  

Př. J. Bauer dále sdělil poslancům, že dne 15. října t. r. se uskuteční návštěva státního 

tajemníka pro evropské záležitosti Francie, Pierra Lellouche, v Praze. Setkání s výborem pro 

evropské záležitosti je plánováno na dopoledne od 9.30 hodin. Účast přislíbili př. J. Bauer,  

mpř. J. Suchá a mpř. J. Lobkowicz. 

Př. J. Bauer navrhnul přijmout usnesení, kterým jej výbor pověří k  přípravě a svolání 

následující schůze. Upozornil na plánované jednání výboru o pozicích ČR před zasedáním 

Evropské rady (ve dnech 28. – 29. října), které se pravděpodobně uskuteční ve středu 27. října  

v 8.00 hod. před jednáním Sněmovny. Poslanci přijali usnesení, kterým zmocnili předsedu 

výboru ke stanovení termínu příští schůze, k jejímu svolání a k přípravě jejího pořadu  

/usn. č. 23, hlasování 6-0-0 je zachyceno v příloze/. 

 

11. Různé 

 

K tomuto bodu žádný poslanec nevystoupil. 

 

Schůze skončila v 15.00 hodin. 
 

 

/zapsala Eva Hadravová/       
 

 

 

 

 

Jiří Zemánek v. r.                   Jan Bauer v. r. 

ověřovatel výboru      předseda výboru v. r. 


